
Beantwoording vragen ChristenUnie voor de commissie Fysiek Domein van 26 juni 2019 
 
Vraag: 
Bent u bekend met de toegenomen geluidshinder van de snelweg A27 die door bewoners van het 4e 
Kwadrant en Oostermeent wordt ondervonden? 
Antwoord: 
De berichtgeving hierover is bekend. 
 
Vraag: 
Zijn er door bewoners van deze wijken meldingen over geluidshinder door de snelweg gedaan? 
Antwoord: 
Op 12 april 2019 is een vraag van een inwoner over geluidoverlast van de A27 (Blaricummermeent) 
beantwoord. Daarbij is een geluidrapport meegestuurd. Uit dit geluidrapport blijkt dat voor de 
bestaande woningen in Huizen wordt voldaan aan de wettelijke geluidsnormen. 
 
Vraag: 
Heeft u actie ondernomen om deze geluidshinder terug te dringen of bent u bereid daar actie voor te 
ondernemen? 
Antwoord: 
Niet noodzakelijk omdat uit het geluidonderzoek blijkt dat wordt voldaan aan de wettelijke 
geluidnormen. Daarom is geen verdere actie ondernomen. 
Omdat de gemeente Blaricum mogelijk meer klachten heeft ontvangen en het geluidscherm vanwege 
de Blaricummermeent is verlengd, heeft de gemeente Blaricum aanvullend onderzoek laten doen. 
Hierover is op 5 april 2019 gerapporteerd op haar website: 
(https://www.deblaricummermeent.nl/Bewonersinformatie/Bewonersportaal+nieuws/1312101.aspx?t=
Resultaten+onderzoek+geluidsoverlast+van+de+A27). 
De gemeente Blaricum ziet, op basis van dit onderzoek, dat de  ‘winst’ eigenlijk alleen te behalen is 
door de redelijke slechte staat van het wegdek (enkellaags ZOAB) bespreekbaar te maken bij de 
wegbeheerder (Rijkswaterstaat). De gemeente gaat op korte termijn in gesprek met Rijkswaterstaat 
over de status van het wegdek en de mogelijkheden voor het toepassen van dubbellaags ZOAB. Hier 
kan een geluidreductie van 3,5 à 4,5 dB worden gehaald. 
 
Vraag: 
Bent u bekend met het initiatief van Blaricum, Laren en Eemnes om de geluidshinder terug te dringen, 
bijvoorbeeld door Rijkswaterstaat te vragen dubbellaags ZOAB aan te brengen? 
Antwoord: 
Ja, zie vorige antwoord. 
 
Vraag: 
Heeft u overleg gehad met deze gemeenten om u bij hun initiatief aan te sluiten of ziet u daar 
aanleiding toe? 
Antwoord: 
Nee, er is geen overleg geweest. Voor de woningen in Huizen wordt in de huidige situatie voldaan aan 
de wettelijke normen. Er is geen aanleiding om aan te sluiten bij het initiatief van de andere 
gemeenten. 
 
Volledigheidshalve geven we het volgende nog mee. Zou door aanbrengen van dubbellaags ZOAB 
het geluid met 3,5 tot 4,5 dB kunnen worden gereduceerd, dan zou het aantal klachten daardoor 
kunnen afnemen. De klachten (of een deel ervan) kunnen echter ook voortvloeien uit het zgn. 
laagfrequent geluid (LFG), afkomstig van het verkeer. Zou de bron van de hinder zijn gelegen in het 
LFG, dan zijn de mogelijkheden om dit op te lossen beperkt. Voor meer  informatie over LFG 
verwijzen wij u naar de bijgevoegde oplegnotitie van het Ministerie. 
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